
  
  
Schriftelijke vragen over de brief van het College van burgemeester en 
wethouders van Alkmaar, d.d. 18 april 2024 over de statushouders Picassolaan 
 
24 april 2024 
 
 
Geacht college, 
 
De fractie van de PvdA heeft de volgende schriftelijke vragen: 
 

1. De brief meldt dat het COA akkoord is gegaan met het voorstel van het Alkmaarse college om de 
Castricumse statushouders die gehuisvest waren in de Picassolaan op te nemen in de door 
Alkmaar gerealiseerde taakstelling van statushouders. 

 
2. Heeft het COA nav dit verzoek uit Alkmaar contact opgenomen met Castricum of heeft het 

Castricums college contact opgenomen met het COA? 
 

3. Klopt het dat op basis van de taakstelling over 2023 en eerste helft 2024, afgezien van de 
statushouders Picassolaan, er op dit moment sprake is van nog te realiseren huisvesting voor 93 
vluchtelingen uit Oekraïne en 68 statushouders? 

 
4. Welke gevolgen heeft het toegekende verzoek van Alkmaar voor de taakstelling statushouders voor 

Castricum? Hoeveel personen worden als gevolg hiervan nu opgeteld bij de taakstelling voor 
Castricum? 

 
5. Voor hoeveel statushouders is inmiddels huisvesting gerealiseerd in de Koekoeksbloem en 

Antonius? 
 

6. Wat is de stand van zaken huisvesting aan de Stetweg, in te realiseren aantal woonplekken en 
daadwerkelijke toewijzing? 

 
7. Wat is de huidige (stand eind april 2024) totale taakstelling en nog te realiseren huisvesting voor 

vluchtelingen en statushouders? 
 

8. Wat is de verwachte additionele taakstelling voor Oekraïense vluchtelingen en statushouders voor 
de tweede helft 2024 en voor 2025?  

 
9. Acht u het wenselijk en mogelijk om extra woningen te bouwen om te kunnen voldoen aan de 

taakstelling? 
 

10. Heeft u kennis kunnen nemen van de door de PvdA-fractie ingestuurde lijst met potentiële locaties 
voor de bouw van extra woningen (bovenop de al toegezegde 240 semipermanente woningen)? 

 
11. Betrekt u de lijst in de zoektocht naar locaties voor de bouw van sociale huurwoningen en wilt u de 

raad over de voorrang informeren in een (zo nodig besloten) overleg? 
 
 
 

Gesteld door: 
• PvdA, José Smits en Aad Nijmeijer 

 

 
 


